



▲ 參觀香港海事博物館
航運週展覽
A visit to Hong Kong Maritime
Museum during Maritime
Awareness Week

加拿大大學
副校長到訪
A visit by
Pro-Vice-Chancellor
of Brescia University
College, Canada

學 Learning and Teaching 教



大澳生態文化遊
Tai O Ecological
and Cultural Tour



課室內外
強化多角度思維能力
*Promoting multi-dimensional thinking
inside and beyond classroom settings*





初級領袖訓練
School-based
Leadership Training
Programme

▲ 開放日：生物科展示人體構造
Biology stall on Open Day:
Displaying the structure of the human body

科目	Subject	中一至中三 S1 - S3	中四至中六 S4 - S6
宗教倫理	Ethics/Religious Education	● ●	● ●
中國語文	Chinese Language	● ●	● ●
中國文學	Chinese Literature		★ ●
英國語文	English Language	● ● ●	● ● ●
數學	Mathematics	● ● ● ●	● ● ● ●
數學延伸部分單元一 (微積分與統計)	Mathematics - Extended Part Module 1 (Calculus and Statistics)		★ ● ●
通識	Liberal Studies	● ●	● ●
普通電腦	Computer Literacy	● ● ●	
資訊及通訊科技	Information and Communication Technology		★ ● ●
綜合科學	Integrated Science	● ● ● ●	
物理	Physics		★ ● ●
化學	Chemistry		★ ● ●
生物	Biology		★ ● ●
中國歷史	Chinese History	● ●	★ ● ●
歷史	History	● ●	★ ● ●
地理	Geography	● ● ●	★ ● ●
*經濟	Economics	● ● ●	★ ● ●
視覺藝術	Visual Arts	● ● ●	★ ● ●
旅遊與款待	Tourism and Hospitality Studies		★ ● ●
藝術發展	Aesthetic Development		● ● ●
**音樂	**Music	● ● ● ●	● ● ● ●
家政	Home Economics	● ● ●	
體育	Physical Education	● ● ● ●	● ● ● ●
生活教育	Life Education	● ● ● ●	● ● ● ●



人文週
Humanities Week

善用資訊科技
Integration of IT
in teaching and
learning



台灣升學考察
交流活動
Academic and Cultural
Exchange Tour to Taiwan



英德市基礎教育
優秀教師交流團
Professional sharing
with high-performing
teachers from Yingde,
Guangdong Province



- 必修 Compulsory
- 選修 Electives
- 以中文為教學語言 Chinese as medium of instruction
- 部份課堂以普通話為教學語言 Putunghua used in designated topics
- 輔以英語延展教學活動 Supplemented with English-medium Extended Learning Activities
- 以英文為教學語言 English as medium of instruction
- 按班別/組別訂定教學語言/校本課程 Adopt different media of instruction by class or group / school-based curriculum
- 中四級必修 Compulsory for S4 only

* 初中經濟科只適用於中三級
* Junior Economics for S3 only
** 除中四級外，各級均設音樂科
** Music for all Forms except S4



英文語境

English Environment

▲ 英語詩詞集誦 *Choral speaking* | 英語話劇「安德魯克里斯斯和獅子」於屯門大會堂進行公演
Public performance of English drama "Androcles and the Lion" at Tuen Mun Town Hall | 萬聖節活動
Halloween activities | 閱讀活動 *Reading activities* | Do-Re-Mi 快閃舞 *Do-Re-Me flash mob*

資訊科技基建發展及STEM實驗室

Enhancement of Information Technology Infrastructure and STEM Laboratory



資訊科技督導委員會致力支援老師和學生進行各種電子教學活動及行政工作。由2013年開始，本校耗資超過三百萬更新已用了逾10年的網絡基建及資訊科技設施，以滿足現今電子學習及學校行政的需要。與此同時，為支援大量學生在校園內無間斷地透過互聯網學習和交流，令老師不須到指定地點才可進行電子教學，我們亦添置了不少 iPad Air 2 (64GB)，電子互動白板及蘋果電腦，務求讓學生能使用更多元化的移動學習應用程式及電子教材。

為更積極地推行STEM教學，本校亦於2016年建立了STEM實驗室，以強化科學、科技等科目的課程和學習活動，讓學生就著日常生活問題，設計和擬定具體及有創意的解決方案，從而增強他們在綜合和應用跨學科知識與技術的能力，並能有效地終身學習，以應對21世紀的挑戰。現時STEM實驗室的設備包括教學用機械人和車、三維打印、虛擬實境(VR)、航拍、互動投影系統及投影書寫兩用螢幕等。



The IT Steering Committee aims at giving support to teachers and students in conducting various learning and teaching activities and accomplishing administrative tasks that can be augmented by IT. Since 2013, our school has been upgrading the IT infrastructure and facilities to fulfil these purposes. Cisco 802.11ac access points and a significant number of tablet computers, including iPad Air 2 (64GB), and interactive electronic whiteboards have been acquired for students to take advantage of different types of mobile applications and electronic materials for learning.

From 2016 onwards, our school has been placing substantial emphasis on STEM education by establishing a STEM Laboratory so that curricula and learning activities of subjects like science and technology can be strengthened. Challenges in the 21st century are huge. Students must develop the ability to engage in lifelong learning and incorporate their knowledge and skills gained from various disciplines, together with their innovations, into concrete solutions to challenges in the 21st century. Currently, our STEM Laboratory has been installed with education robots and robot cars, 3D printing machines and pens, virtual reality goggles, aerial photography equipment, and an interactive projection system with a projection-whiteboard dual-use screen.

▼三維筆 3-D Pens | 虛擬實境 Virtual reality | 教學用機械人 Education robots | 教學用機械車 Education robot cars | 航拍 Aerial photography | 三維打印 3-D printing | 電子白板 Multi-Touch ActivBoard

